
Slabši uspeh kot lani
četrtošolci na bežigrajski gimnaziji razočarall

Uspeh ob polletju Je na
bežigrajski gimnaziji letos za
dobra dva odstotka slabšd
kot lani, saj je v prvem pol-
letju pozitivnih 67,60 odstot-
kov dijakov. Zanimivo pa je,
da se srednja ocena ni spre-
menila In je natanko taka
kot v lanskem šolskem letu
— 3,13. Najbolj so razočarali
detrtošolcl, fci so le 68,59 od-
stotnl, kar Je aa deset od-
stotkov manj kot lani tn sla-
bo kot že dolgo ne. Trije
Cetrti razredl so sicer na pr-
vih treh mestiii po uspehu
(v enem so ob polletju prav
vsl učenci pozltlvnU, zato pa
sta dva četrta razreda prav
na dnu z manj kot 50 pro-
centi. Vsekakor bodo imeli

Cetrtošolci letos še precej de-
la, če bodo hoteli sploh pri-
U do mature in jo potem tu-
dl uspešno opraviU.

V ostalih oddelklh se us-
peh od land nl bistveno spre-
menil, posebno zadovoljni pa
so z drugimi razredi, ki na-
vadno precej popustijo. Si-
cer pa je na gimnaziji kar
precejšnja gneda, saj je 825
dljakov razdeljenlh v 27 raz-
redov, med katerimi je pre-
cej tudi intenzivndh — angle-
Skih tn matematičnih. Pro
stora na gimnaziji, kjer je
letos skoraj 50 dijakov veC
kot larvi, ni več ln tako bo-
do ob novem šolsketn letu
prav gotovo v zadregi . . .

Kot običajno, so tudl bo

krat ob polletju pripravili
udnovzgojno konferenco, na
kateri so se dijaki in pro
fesorjd skupno pogovorili o
nekaterih problemih. Med
temi Je prav gotovo treba
omeniti kajenje, ki se ga
dijaki nikakcr ne morejo
odvaditl. Zato bo mladinska
konferenca pripravila razpra-
ve o škodljivosti kajenja in
tudi sprejela odločitev, kako
bodo to razvado na gimnaziji
skušali zatreti. DijaM so tu-
di želeli, da bi lahko sami
bolj aktivno sodelovali pri
podajanju nove snovi — tako
naj bi nekateri u&enci pri-
pravljali referate ali pa bi
vsl predelali učno snov ta
jo potem v šoli skupno pre-
debatirali. Zanimiv pa je tu-
di predlog predstavnika niž-
jih letnikov, fci meni, da bi
morala bifcl selekefja v pr-
vih dveh letih še večja, Oa
bi tako na gimnaziji ostali
res le tisti, ki so spcsobni in
dovolj prizadevni. Zelo se
je razširilo tudl prepisova-
nje domačih nalog in to ne
več med odmori, ampak kar
med šolstoimi urami. Zato
bodo profesorji odslej na to
to bolj pozomi.

Precej učencev ne prihaja
v gimnazijo samo v času
pouka, ampak se zbirajo tu-
di popoldne ali po pouku,
ko imajo sestanke najrazlič-
nejšd krožki, kl jih je na
gimnaziji res precej. Dramsld
krožek je tudi letos zelo ak-
tivem in bo ob koncu šol-
skega leta prlpravil daljšo
igro. Letos se je lzredno raz-
živel tudi marksistieni kro-
žek, kl na rednlh tedenskib
sestankih razpravlja o naj-
pomembnejših družbenopoli-
finih vprašanjih, ob obletni-
oi Leninove smrti pa so se
na dveh sestankih spomnili
tudi velikega revolucionarja
— spregovorili so o njegovem
delu In življenju In prebra-
li odlomke iz aekaterih nje-
govih del. Zelo akfcivm so
tudi filmsko-glasbeni krožek,
astronomskl m biološki kro-
žek in drugi.

Tudl letos so učencem,
ki so se najbolj izkazali pri
izvenšolskem delu, ob pre-
šernovem dnevu podelili knji-
žne nagrade — tako prizna-
nje je dobilo fcar 53 učen-
cev. Ob slovensiem kultur-
nem prazniku pa so pri-
pravili tudl zelo uspelo pred-
stavo, v kateri je učenka Li-
dija 2umer, najprej sprego-
vorila o kulturi danes in na-
šem qdnosu do kulture, nato
pa je pripravil krajši pro-
gram glasbeni krožek.

Tudi šolsko športno dru-
štvo ne miruje. Kot vsako
leto so tudl zdaj pripravili
tekmovanje med razredi v
raznih športnih panogah, ob
Novem letu pa so prvič pri-
pravili tudi koSarkarski tur-
nir, ki je lepo uspel.
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